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* Štefánikova astronomická 

spoločnosť vypracovala v roku 

1936 návrh ľudovej hvezdárne 

plánovanej na vrchu nad 

Bratislavou.

* Národná zbierka vyzbierala 

peniaze, avšak tieto nestihli 

využiť na stavbu hvezdárne pre 

blížiacu sa vojnu.

* Z peňazí nakoniec Antonín 

Bečvář postavil hvezdáreň na 

Skalnatom plese.
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* Astronomický úsek PKO otvorený v roku 1958 mal byť dočasným 

pracoviskom do otvorenia planetária.

* Zakúpenie prístroja Zeiss pre Bratislavu a pre Prahu v roku 1958.
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* Výstavba budovy s planetáriom nad 

vstupom do areálu PKO bolo 

pripravené do realizačnej fázy v 

roku 1989.

* Spoločenské zmeny opäť prerušili 

výstavbu a planetárium sa 

nerealizovalo ani neskôr.
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* Od roku 2006 je zatvorený 

astronomický úsek PKO a Dr. 

Maštenová sa presunula do 

Prírodovedného múzea SNM, kde 

pôsobí doteraz.

* Na popularizáciu astronómie sa 

používa improvizované nafukovacie 

planetárium bez ďalšej 

infraštruktúry.

* Magistrát Bratislavy vyškrtol zo 

štatútu BKIS popularizáciu 

prírodných vied a tak v celom 

Bratislavskom kraji nie je žiadne 

verejné astronomické pracovisko.
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*Bc. Peter Kráčalík založil 
Astronomický klub v roku 1999. 
Aktívne organizuje korešpondenčný 
seminár pre žiakov škôl, či napríklad 
zájazdy za zatmením Slnka.
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*Prečo Bratislava 

potrebuje planetárium?
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Projekčná kupola s priemerom cca 17 m 

zavesená nad hľadiskom pre približne 

150 divákov pojme 4 – 5 školských 

skupín. Sála sa dá využiť aj na 

prednášky a príležitostné umelecké 

produkcie.
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* www.planetaria.sk
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